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2021Z13687 

Vragen van het lid Leijten (SP) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken en Klimaat over het bericht «PBL: kosten van broeikasuitstoot niet eerlijk 
verdeeld, huishoudens betalen te veel» (ingezonden 14 juli 2021). 

Vraag 1
Wat vindt u ervan dat nu ook het Planbureau voor de Leefomgeving (PBL) 
stelt dat de zware industrie te weinig bijdraagt aan de Opslag Duurzame 
Energie (ODE)? 

Vraag 2
Deelt u de opvatting dat de rekening voor de energietransitie te veel bij het 
midden- en kleinbedrijf (mkb) en de huishoudens is gelegd? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

Vraag 3
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de lucht- en scheepvaart hun steentje gaan 
bijdragen? 

Vraag 4
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de verschillende soorten landbouw hun steentje 
gaan bijdragen? 

Vraag 5
Deelt u dat naast de lasten, ook de lusten enorm scheef verdeeld zijn? Kunt u 
dit uiteenzetten? 

Vraag 6
Welke opties voor hervorming van de energiebelasting liggen op tafel? 

Vraag 7
Hoe gaan de Europese plannen bijdragen aan het eerlijk belasten van de 
industrie en het behalen van de klimaatdoelstellingen?
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